

Race to Glory – Red Bull Racing Challenge 條款及細則 Terms & Conditions

- **「Red Bull Pit Stop Challenge 秒速換胎挑戰」**

1. 推廣期為 2026 年 8 月 14 日至 2026 年 9 月 27 日晚上 9 時（包括首尾兩日）。
2. 唯太古城中心 LIVE+會員可預約參與「Red Bull Pit Stop Challenge 秒速換胎挑戰」（下稱「活動」）。顧客可下載 TAIKOO+流動應用程式並登記成為 LIVE+會員。
3. 活動將以先到先得為原則，於 TAIKOO+流動應用程式開放預約。首星期的參加名額（即 8 月 14 日至 8 月 17 日）將於 8 月 13 日透過 TAIKOO+流動應用程式開放預約；其後逢星期一開放未來七日的名額予會員預約，額滿即止。預約不可兌換現金或其他貨品。
4. 預約時，會員需透過 TAIKOO+流動應用程式以信用卡（包括：VISA、Mastercard、JCB、美國運通及銀聯卡）繳付按金 - 每局 HK\$200，有關按金的退還詳情請參照本條款及細則的第 7 項。成功付款後，會員將於 TAIKOO+流動應用程式「我的錢包」中獲得預約二維碼，以核實入場資格。
5. 預約每次限 1 位預約會員及 1 位同行人士，2 人一組以對戰形式進行一局換胎挑戰（每局遊戲約 5 分鐘，包括教學時間）。為確保參加者安全，參加者的年齡須為 16 歲或以上方可參與活動；未滿 18 歲之參加者必須由家長或監護人預約及陪同出席，沒有家長/監護人陪同的參加者將不可參與活動。
6. 預約會員及同行人士（下稱「參加者」）必須在預訂入場時段開始前 5 分鐘於太古城中心地下「Red Bull Pit Stop Challenge 秒速換胎挑戰」登記處報到，工作人員將按會員到達時間安排活動參與次序。如會員遲到或缺席，太古地產管理有限公司有權將相關名額開放予其他人士使用，並且不會退還已付按金。
7. 入場時，工作人員將掃描 TAIKOO+流動應用程式中的預約二維碼。確認會員出席及完成活動後，每局按金將會以太古城中心 HK\$100 商場電子禮券 2 張（下稱「獎賞」）於七個工作天內自動退還至會員帳戶；未有出席的會員將不可獲享此獎賞，亦將不獲退回已繳付金額。
8. 活動開始前，參加者必須簽署免責同意書後才能參與活動。
9. 活動期間，參加者必須遵從以下守則：
 - i. 活動涉及體力活動及與模擬賽車維修設備互動（每件輪胎重量為約 20 公斤）。參加者必須視乎本身之健康狀況，患有心臟病、高血壓、骨骼問題、懷孕、服藥或酒後之人士應避免進行劇烈運動。如有任何疑問，請先諮詢醫生意見。
 - ii. 參加者必須遵從太古地產管理有限公司職員及現場工作人員之指示。如有任何參加者作出不當行為或危及他人安全；或違反此等規則，太古地產管理有限公司可保留立即拒絕或終止參加者參與活動的權利，並且不會退還已付的按金。

Race to Glory – Red Bull Racing Challenge 條款及細則 Terms & Conditions

- iii. 參加者須自行保管其個人財物，太古地產管理有限公司對參加者之財物損壞或損失概不負責。
- iv. 參加者均自願參加活動。太古地產管理有限公司對參加者因參加活動而可能遭受或導致的任何損失或損害 (包括但不限於直接、間接或後果性損失)、人身傷害、身體受傷或死亡概不負責，亦毋須作出賠償或任何法律責任。
- v. 請勿隨意移動場內之器材，如有損毀，須按照市價賠償一切損失。

10. 惡劣天氣安排：

- 如天文台發出或預告將於未來一小時內發出八號或以上熱帶氣旋警告信號，活動將暫停進行，受影響時段的預約將自動取消；直至八號或以上熱帶氣旋警告信號除下兩小時後恢復，倘若距離最後一個預約時段結束時間不足兩小時，當日活動將會取消。
- 若黑色暴雨警告生效時，活動經已開始，各預約時段將維持不變。若黑色暴雨警告於當日首節預約時段開始前經已生效，活動將暫停進行，受影響時段的預約將自動取消；直至黑色暴雨警告信號除下兩小時後恢復；倘若距離最後一個預約時段結束時間不足兩小時，當日活動將會取消。

11. 已成功登記之預約不可作更改、退換、兌換現金或其他貨品。如因惡劣天氣或設備緊急維修而導致活動未能如期舉行，受影響時段的預約將自動取消，已繳付的按金將於 30 天內退還至登記信用卡。會員須重新預約有關活動。最新安排將於太古城中心 Instagram (@cityplazahk) 公布。

12. 太古地產管理有限公司有權更改、調整、延期、取消、終止活動或條款及細則，而毋須個別另行通知參加者或給予任何補償。

13. 按金一經繳付，即被視為確認預約及參加者明白、接受及願意遵守「Red Bull Pit Stop Challenge 秒速換胎挑戰」之條款及細則。如有任何違反條款及細則之情況，或任何不誠實及/或造假行為，太古地產管理有限公司保留取消有關參加者之參加資格之權利而毋須事先通知。

14. 太古地產管理有限公司將不對超出其合理控制範圍的情況負責，包括但不限於意外事故或不可預見事件所導致的任何損害、損失或傷害。

15. 除本上述之條款及細則，本活動同時受 LIVE+會員計劃條款及細則及「Red Bull Pit Stop Challenge 秒速換胎挑戰」免責同意書約束。

16. 如有任何爭議，太古地產管理有限公司將保留最終決定權，而有關決定將為最終定論並具約束力。

17. 如本條款及細則之中英文版本有任何差異，一概以英文版本為準。

Race to Glory – Red Bull Racing Challenge 條款及細則 Terms & Conditions

• 「Red Bull Racing 皇者路線賽」

1. 推廣期為 2026 年 8 月 14 日至 2026 年 9 月 27 日晚上 9 時（包括首尾兩日）。
2. 唯太古城中心 LIVE+會員可預約參與「Red Bull Racing 皇者路線賽」（下稱「活動」）。顧客可下載 TAIKOO+流動應用程式並登記成為 LIVE+會員。
3. 活動將以先到先得為原則，於 TAIKOO+流動應用程式開放預約。首星期（即 8 月 14 日至 8 月 17 日）的參加名額將於 8 月 13 日透過 TAIKOO+流動應用程式開放預約；其後逢星期一開放未來七日的名額予會員預約，額滿即止。
4. 預約時，會員需透過 TAIKOO+流動應用程式以信用卡（包括：VISA、Mastercard、JCB、美國運通及銀聯卡）繳付按金 - 每局 HK\$100，有關按金的退還詳情請參照本條款及細則的第 7 項。成功付款後，會員將於 TAIKOO+流動應用程式「我的錢包」中獲得預約二維碼，以核實入場資格。
5. 預約每次限 1 位預約會員或預約會員的 1 位未滿 18 歲之子女參與（每局遊戲約 5 分鐘，包括教學時間）。為確保參加者安全，參加者的身高須為 120 厘米或以上方可參與活動。未符合最低身高要求或未有家長 / 監護人陪同的 18 歲以下參加者，均不得參與本活動。
6. 預約會員及同行人士（下稱「參加者」）必須在預訂入場時段開始前 5 分鐘於太古城中心地下「Red Bull Racing 皇者路線賽」登記處報到，工作人員將按會員到達時間安排活動參與次序。如會員遲到或缺席，太古地產管理有限公司有權將相關名額開放予其他人士使用，並且不會退還已付按金。
7. 入場時，工作人員將掃描 TAIKOO+流動應用程式中的預約二維碼。確認會員出席及完成活動後，每局按金將會以太古城中心 HK\$100 商場電子禮券 1 張（下稱「獎賞」）於七個工作天內自動退還至會員帳戶；未有出席的會員將不可獲享此獎賞，亦將不獲退回已繳付金額。
8. 活動期間，參加者必須遵從以下守則：
 - a. 參加者必須視乎本身之健康狀況，患有心臟病、高血壓、骨骼問題、服藥或酒後之人士應避免進行劇烈運動。如有任何疑問，請先諮詢醫生意見。
 - b. 參加者必須遵從太古地產管理有限公司職員及現場工作人員之指示。如有任何參加者作出不當行為或危及他人安全；或違反此等規則，太古地產管理有限公司可保留立即拒絕或終止參加者參與活動的權利，並且不會退還已付的按金。
 - c. 參加者須自行保管其個人財物，太古地產管理有限公司對參加者之財物損壞或損失概不負責。
 - d. 參加者均自願參加活動。太古地產管理有限公司對參加者因參加活動而可能遭受或導致的任何損失或損害（包括但不限於直接、間接或後果性損失）、人身傷害、身體受傷或死亡概不負責，亦毋須作出賠償或任何法律責任。
 - e. 請勿隨意移動場內之器材，如有損毀，須按照市價賠償一切損失。
9. 預約不可兌換現金或其他貨品。
10. 惡劣天氣安排：
 - 如天文台發出或預告將於未來一小時內發出八號或以上熱帶氣旋警告信號，活動將暫停進行，受影響時段的預約將自動取消；直至八號或以上熱帶氣旋警告信號除下兩小時後恢復，倘若距離最後一個預約時段結束時間不足兩小時，當日活動將會取消。

Race to Glory – Red Bull Racing Challenge 條款及細則 Terms & Conditions

- 若黑色暴雨警告生效時，活動經已開始，各預約時段將維持不變。若黑色暴雨警告於當日首節預約時段開始前經已生效，活動將暫停進行，受影響時段的預約將自動取消；直至黑色暴雨警告信號除下兩小時後恢復；倘若距離最後一個預約時段結束時間不足兩小時，當日活動將會取消。
11. 已成功登記之預約不可作更改、退換、兌換現金或其他貨品。如因惡劣天氣或設備緊急維修而導致活動未能如期舉行，受影響時段的預約將自動取消，已繳付的按金將於 30 天內退還至登記信用卡。會員須重新預約有關活動。最新安排將於太古城中心 Instagram (@cityplazahk) 公布。
 12. 太古地產管理有限公司有權更改、調整、延期、取消、終止活動或條款及細則，而毋須個別另行通知參加者或給予任何補償。
 13. 按金一經繳付，即被視為確認預約及參加者明白、接受及願意遵守「Red Bull Racing 皇者路線賽」之條款及細則。如有任何違反條款及細則之情況，或任何不誠實及/或造假行為，太古地產管理有限公司保留取消有關參加者之參加資格之權利而毋須事先通知。
 14. 太古地產管理有限公司將不對超出其合理控制範圍的情況負責，包括但不限於意外事故或不可預見事件所導致的任何損害、損失或傷害。
 15. 除本上述之條款及細則，本活動同時受 LIVE+會員計劃條款及細則、免責同意書、及「Red Bull Racing 皇者路線賽」場地使用守則約束。
 16. 如有任何爭議，太古地產管理有限公司將保留最終決定權，而有關決定將為最終定論並具約束力。
 17. 如本條款及細則之中英文版本有任何差異，一概以英文版本為準。

Race to Glory – Red Bull Racing Challenge 條款及細則 Terms & Conditions**• “Red Bull Pit Stop Challenge”**

1. The promotion period will run from 14 August 2026 to 27 September 2026, 9 p.m. (both dates inclusive).
2. Only LIVE+ members are eligible to register for the “Red Bull Pit Stop Challenge” (“the Activity”). To qualify, customers must download the TAIKOO+ mobile app and register as a LIVE+ member.
3. Reservations are registered on a first come, first served basis and can be made in the TAIKOO+ mobile app while openings are available. Reservations for the first week (from 14 August to 17 August) can be registered starting from 13 August. Reservations will open every Monday for the following week until all slots are filled. Reservations cannot be exchanged for cash or other products.
4. To make a reservation, members need to pay for the deposit using an eligible credit card (including Visa, Mastercard, JCB, American Express or UnionPay credit card) in the TAIKOO+ mobile app, at a cost of HK\$200 per game. (For information on deposit refunds, please refer to term 7.) Upon successful payment, members will receive a reservation QR code in the TAIKOO+ mobile app under “My Wallet” for verification.
5. Each registration is valid for one registered member and one accompanying guest. The two participants will compete in a tire-changing challenge, with one game session per booking (approx. 5 minutes, including instructions). To ensure the safety of all participants, participants must be aged 16 or above. Participants under the age of 18 must have a parent or guardian make the reservation and accompany them. Those not accompanied by a parent or guardian will not be allowed to participate.
6. Registered members and their accompanying guests (“the Participants”) must check in at the “Red Bull Pit Stop Challenge” registration counter on G/F at Cityplaza 5 minutes before their scheduled session. Participation order will be determined based on the arrival time of all participants. In the event that Participants miss their session or arrive late, Swire Properties Management Limited reserves the right to release their spot to other Participants, with no refund of their deposit.
7. At admission, staff will scan the member's reservation QR code in the TAIKOO+ mobile app to confirm their identity. Upon completion of the Activity, the deposit for each game session will be refunded as two Cityplaza HK\$100 Mall e-Vouchers (“the Rewards”) and credited to the eligible member’s account within seven working days. Members who do not attend the reserved session will not be entitled to these rewards or the refund of their deposit.
8. Participants must sign the Waiver and Release of Liability before participating in the Activity.
9. Participants must follow the rules below:
 - i. The Activity involves physical exertion and interaction with motorsport-themed maintenance equipment weighing about 20kg. Participants should assess their own physical health before taking part in this Activity, which may not be suitable for those who have been advised to avoid strenuous exercise, e.g. individuals with heart disease, high blood pressure, bone-related conditions, pregnancy and those under the influence of certain medications or alcohol. If in doubt, please consult a doctor beforehand.
 - ii. Participants must follow the instructions of Swire Properties Management Limited staff and onsite staff. Swire Properties Management Limited reserves the right to reject Participants or

Race to Glory – Red Bull Racing Challenge 條款及細則 Terms & Conditions

terminate the Activity in the event of inappropriate behaviour, actions that endanger other Participants, or violation of these rules, with no refund of the paid deposit.

- iii. Participants are responsible for safeguarding their personal belongings. Swire Properties Management Limited will not be liable for any damage or loss of Participants' property.
- iv. Participants acknowledge that they take part in the Activity voluntarily. Swire Properties Management Limited will not be responsible or liable for any loss or damage (including but not limited to direct, indirect, or consequential loss), personal injury, physical harm, or death that may be suffered or caused by participation in this Activity, nor will it be required to provide compensation or bear any legal liability.
- v. Do not move the equipment without permission. Any damage caused will require compensation at market value.

10. Adverse weather arrangements:

- If the Hong Kong Observatory has issued or is going to issue Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or higher within the next hour, the Activity will be suspended and reservations for the affected sessions will be automatically cancelled. The Activity will resume two hours after the signal has been lowered. If the signal is lowered less than two hours before the end of the last session, all remaining sessions on that day will be cancelled.
- If the Black Rainstorm Warning is hoisted after the Activity has commenced, all scheduled sessions will remain unchanged. If the warning is hoisted before the first scheduled session of the day, the Activity will be suspended and reservations for the affected sessions will be automatically cancelled. The Activity will resume two hours after the warning has been cancelled. If the warning is cancelled less than two hours before the end of the last scheduled sessions, all remaining sessions on that day will be cancelled.

11. Reserved sessions cannot be changed, replaced or exchanged for cash or other products. In the event of adverse weather conditions or emergency maintenance, the Activity will be suspended and reservations for the affected sessions will be automatically cancelled. Any deposit paid will be refunded to the registered credit card within 30 days. Members affected by the cancellation will be required to make a new reservation. The latest arrangements will be announced on Cityplaza's Instagram (@cityplazahk).

12. Swire Properties Management Limited reserves the right to amend, vary, postpone, cancel and terminate sessions, as well as to amend these Terms and Conditions at any time without prior individual notice or any compensation.

13. Upon successful payment of the deposit, the reservation is considered confirmed, and Participants are deemed to have acknowledged that they have understood, accepted and are willing to comply with the Terms and Conditions of the "Red Bull Pit Stop Challenge". In the event of any breach of these Terms and Conditions, or any dishonest conduct and/or acts of fraud, Swire Properties Management Limited reserves the right to deny participation in the Activity without prior notice.

14. Swire Properties Management Limited shall not be responsible for any damage, losses, or injuries resulting from circumstances beyond its reasonable control, including but not limited to acts of nature, accidents, or unforeseen events.

Race to Glory – Red Bull Racing Challenge 條款及細則 Terms & Conditions

15. In addition to these Terms and Conditions, this event is also subject to the terms and conditions of the LIVE+ Membership Programme and the Waiver and Release of Liability of the “Red Bull Pit Stop Challenge” .
16. In the event of any dispute, the decision of Swire Properties Management Limited shall be final and conclusively binding.
17. In case of any discrepancy or inconsistency between English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.

Race to Glory – Red Bull Racing Challenge 條款及細則 Terms & Conditions

• **“Red Bull Racing Champion’ s Route”**

1. The promotion period will run from 14 August 2026 to 27 September 2026, 9 p.m. (both dates inclusive).
2. Only LIVE+ members are eligible to register for the “Red Bull Racing Champion’ s Route” (“the Activity”). To qualify, customers must download the TAIKOO+ mobile app and register as a LIVE+ member.
3. Reservations are registered on a first come, first served basis and can be made in the TAIKOO+ mobile app while openings are available. Reservations for the first week (from 14 August to 17 August) can be registered starting from 13 August. Reservations will open every Monday for the following week until all slots are filled.
4. To make a reservation, members need to pay for the deposit using an eligible credit card (including Visa, Mastercard, JCB, American Express or UnionPay credit card) in the TAIKOO+ mobile app, at a cost of HK\$100 per game. (For information on deposit refunds, please refer to clause 7.) Upon successful payment, members will receive a reservation QR code in the TAIKOO+ mobile app under "My Wallet" for verification.
5. Each registration covers one registered member OR one child (under the age of 18) of the registered member, who will take part in a game session lasting 5 minutes, including instructions. To ensure the safety of all participants, only individuals with a height of 120 cm or above are permitted to take part in the activity. Participants who do not meet the minimum height requirement, or participants under the age of 18 who are not accompanied by a parent or legal guardian, will not be permitted to participate in the activity.
6. Registered members and their accompanying guests ("the Participants") must check in at the “Red Bull Racing Champion’ s Route” registration counter on G/F at Cityplaza 5 minutes before their scheduled session. Participation order will be determined based on the arrival time of all participants. In the event that Participants miss their session or arrive late, Swire Properties Management Limited reserves the right to release their spot to other Participants, with no refund of their deposit.
7. At admission, staff will scan the member’ s reservation QR code in the TAIKOO+ mobile app to confirm their identity. Upon completion of the Activity, the deposit for each game session will be refunded as one Cityplaza HK\$100 Mall e-Voucher (“the Rewards”) and credited to the eligible member’ s account within 7 working days. Members who do not attend the reserved session will not be entitled to these rewards or the refund of their deposit.
8. Participants must follow the rules below:
 - a. Participants should assess their own physical health before taking part in this Activity, which may not be suitable for those who have been advised to avoid strenuous exercise, e.g. individuals with heart disease, high blood pressure, bone-related conditions and those under

Race to Glory – Red Bull Racing Challenge 條款及細則 Terms & Conditions

the influence of certain medications or alcohol. If in doubt, please consult a doctor beforehand.

- b. Participants must follow the instructions of Swire Properties Management Limited staff and onsite staff. Swire Properties Management Limited reserves the right to reject Participants or terminate the Activity in the event of inappropriate behaviour, actions that endanger other Participants, or violation of these rules, with no refund of the paid deposit.
- c. Participants are responsible for safeguarding their personal belongings. Swire Properties Management Limited will not be liable for any damage or loss of participants' property.
- d. Participants acknowledge that they take part in this Activity voluntarily. Swire Properties Management Limited will not be responsible or liable for any loss or damage (including but not limited to direct, indirect, or consequential loss), personal injury, physical harm, or death that may be suffered or caused by participation in this Activity, nor will it be required to provide compensation or bear any legal liability.
- e. Do not move the equipment without permission. Any damage caused will require compensation at market value.

9. Reservations cannot be exchanged for cash or other products.

10. Adverse weather arrangements:

- If the Hong Kong Observatory has issued or is going to issue Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or higher within the next hour, the Activity will be suspended and reservations for the affected sessions will be automatically cancelled. The Activity will resume two hours after the signal has been lowered. If the signal is lowered less than two hours before the end of the last session, all remaining sessions on that day will be cancelled.
- If the Black Rainstorm Warning is hoisted after the Activity has commenced, all scheduled sessions will remain unchanged. If the warning is hoisted before the first scheduled session of the day, the Activity will be suspended and reservations for the affected sessions will be automatically cancelled. The Activity will resume two hours after the warning has been cancelled. If the warning is cancelled less than two hours before the end of the last scheduled sessions, all remaining sessions on that day will be cancelled.

11. Reserved sessions cannot be changed, replaced or exchanged for cash or other products. In the event of adverse weather conditions or emergency maintenance, the Activity will be suspended and reservations for the affected sessions will be automatically cancelled. Any deposit paid will be refunded to the registered credit card within 30 days. Members affected by the cancellation will be required to make a new reservation. The latest arrangements will be announced on Cityplaza's Instagram (@cityplazahk).

Race to Glory – Red Bull Racing Challenge 條款及細則 Terms & Conditions

12. Swire Properties Management Limited reserves the right to amend, vary, postpone, cancel and terminate sessions, as well as to amend these Terms and Conditions at any time without prior individual notice or any compensation.
13. Upon successful payment of the deposit, the reservation is considered confirmed, and Participants are deemed to have acknowledged that they have understood, accepted and are willing to comply with the Terms and Conditions of the Race to Glory “Red Bull Racing Champion’ s Route” . In the event of any breach of these Terms and Conditions, or any dishonest conduct and/or acts of fraud, Swire Properties Management Limited reserves the right to deny participation in the Activity without prior notice.
14. Swire Properties Management Limited shall not be responsible for any damage, losses, or injuries resulting from circumstances beyond its reasonable control, including but not limited to acts of nature, accidents, or unforeseen events.
15. In addition to these Terms and Conditions, this Activity is also subject to the terms and conditions of the LIVE+ Membership Programme, the Waiver and Release of Liability and the Venue Usage Rules of the “Red Bull Racing Champion’ s Route” .
16. In the event of any dispute, the decision of Swire Properties Management Limited shall be final and conclusively binding.
17. In case of any discrepancy or inconsistency between English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.